## Kingsway Fund 15 Avenue J.F. Kennedy L-1855 Luxembourg Luxembourg

Date:

Messrs. Jordan Securities Commission

التاريخ: 13/1/2019

Disclosure Department Amman

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين دائرة الإفصاح

Messrs. Amman Stock Exchange Amman

السادة بورصة عمان المحترمين

Subject: Disclosure of the ownership by an insider in Al-Equal Investment Company PLC

الموضوع: الإفصاح عن ملكية شخص مطلع في شركة الاقبال للاستثمار م.ع.م.

Kind Greetings,

تحية طيبة وبعد،

In accordance with the provisions of Article 12 of the Instructions on Companies Disclosure, Accounting Standards and Auditing Standards for the Year 2004 (as amended up to 2018), we would like to inform you that the Board of Directors of Al-Eqbal Investment Company PLC (the "Company") has appointed Kingsway Fund to fill a second seat on the Board of Directors. Please be informed that:

- Kingsway Fund owns directly a total of 15,092,378 shares in the Company representing 25.15% of the total capital of the Company,
- Kingsway Fund owns interests in Kingsway FCF Overflow SPC - Segregated Portfolio One which owns the equivalent of 15% of the total capital of the Company, which means that Kingsway Fund indirectly owns the equivalent of an additional 5% in the Company.
- The total direct and indirect ownership of Kingsway Fund in the Company amounts to approximately 30.15 percent of the total capital of the Company.

Kingsway Fund is represented on the Board of Directors of the Company by:

- Mr. Manuel Stotz, who is currently the Chairman of the Board, and does not own any shares in the Company whether directly and indirectly through his family members; and
- Mr. Desmond Naughton who owns 10,851 shares in the Company whether directly and indirectly through his family members.

عملا بأحكام المادة ١٢ من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التنقيق لسنة ٢٠٠٤ (حتى تعديلاتها في ٢٠١٨)، نرجو اعلامكم بان مجلس إدارة شركة الاقبال للاستثمار م.ع.م. ("الشركة") قد قام بتاريخ ٢٠١٩/١/٦ بتعيين Kingsway Fund لأشغال مقعد ثاني في مجلس الادارة علما بأن:

- Kingsway Fund يملك مباشرة ما مجموعه ٢٩٢٢٨ ، ١٥ من أسهم الشركة تمثل ٢٥,١٥٪ من كامل رأسمال الشركة.
  - Kingsway FCF يماك حصيص في Kingsway Fund .2 Overflow SPC - Segregated Portfolio One والتي بدورها تملك ما يعادل ١٥٪ من رأسمال الشركة - أي أن Kingsway Fund يملك بشكل غير مباشر ما يعادل ٥٪ إضافية في الشركة.
  - أن مجموع ما يملكه Kingsway Fund في الشركة بطريقة مباشرة وغير مباشرة ٢٠,١٥٪ من كامل رأسمال الشركة.

يمثل Kingsway Fund في مجلس الإدارة:

- السيد ماتويل ستوتز ـ رئيس مجلس الادارة المالي والذي لا يملك بصورة مباشرة وغير مباشرة (من خلال أفراد عائلته) أي أسيم في الشركة، و
- ب. السيد دير مند نوتن والذي لا يملك بصورة مباشرة وغير مباشرة (من خلال أفراد عائلته) أي أسيم في الشركة.

Kindly accept our deepest respect.

وتفضلوا بقبول فاتق الاحترام، ، ،

:عن/For	Kingsway Fund
Signature/التوقيع	Lour M'Naughton
Name/الاسم	Conor McNaughton
Canacity/Gial	Director

## Kingsway FCF Overflow SPC – Segregated Portfolio One C/O Walkers Corporate Services Limited Cayman Corporate Centre, 27 Hospital Road George Town Grand Cayman KY1-9009 Cayman Islands

التاريخ: 13/1/2019 التاريخ:

Messrs, Jordan Securities Commission Disclosure Department Amman

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين دانرة الإفصاح عمان

Messrs, Amman Stock Exchange Amman السادة بورصة عمان المحترمين

Subject: Disclosure of the ownership by an insider in Al-Eqbal Investment Company PLC

الموضوع: الإفصاح عن ملكية شخص مطلع في شركة الاقبال للاستثمار م.ع.م.

Kind Greetings,

تحية طبية وبعده

In accordance with the provisions of Article 12 of the Instructions on Companies Disclosure, Accounting Standards and Auditing Standards for the Year 2004 (as amended up to 2018), we would like to inform you that the Board of Directors of Al-Eqbal Investment Company PLC (the "Company") has appointed Kingsway FCF Overflow SPC – Segregated Portfolio One to fill a seat on the Board of Directors. Please be informed that Kingsway FCF Overflow SPC – Segregated Portfolio One owns 9,000,000 shares - equivalent to 15% of the total capital of the Company.

عملا بأحكام المادة ١٢ من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعليير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة ٢٠٠٤ (حتى تعديلاتها في ١٠٠٨)، نرجو اعلامكم بان مجلس إدارة شركة الاقبال للاستثمار م.ع.م. ("الشركة") قد قام بتاريخ ٢٠١٩/١٦ بتميين FCF Overflow SPC – Segregated Portfolio One Kingsway FCF Overflow SPC لإشغال مقعد في مجلس الادارة علما بأن — Segregated Portfolio Onc ميما ـ أي ما يعادل من رأسمال الشركة.

Kingsway FCF Overflow SPC - Segregated Portfolio One is represented on the Board of Directors of the Company by Mr. Ahmad Badereldin who does not own any shares in the Company whether directly and indirectly through his family members.

Director

يمثل Kingsway FCF Overflow SPC - Segregated Portfolio في مجلس الإدارة السيد أحمد بدر الدين والذي لا يملك بصورة مباشرة وغير مباشرة (من خلال أفراد عائلته) أي أسيم في الشركة.

Kindly accept our deepest respect.

Capacity/الصنة

وتفضلوا بقبول فانق الاحترام، ، ،

Forزند: Kingsway FCF Overflow SPC - Segregated Portfolio One

Signature: التوقيع Conor McNaughton

## شركة السلطان للاستثمار في الاوراق المالية

Date:

التاريخ: 13/1/2019

Messrs. Jordan Securities Commission Disclosure Department Amman السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين دانرة الإفصاح عمان

Messrs. Amman Stock Exchange

السادة بورصة عمان المحترمين عمان

Subject: Disclosure of the ownership by an insider in Al-Eqbal Investment Company PLC

الموضوع: الإفصاح عن ملكية شخص مطلع في شركة الاقبال للاستثمار م.ع.م.

Kind Greetings,

تحية طبية ربعد،

In accordance with the provisions of Article 12 of the Instructions on Companies Disclosure, Accounting Standards and Auditing Standards for the Year 2004 (as amended up to 2018), we would like to inform you that the Board of Directors of Al-Eqbal Investment Company PLC (the "Company") has appointed Al-Sultan for Investment in Financial Securities LLC to fill a seat on the Board of Directors. Please be informed that Al-Sultan for Investment in Financial Securities LLC owns 5,000 shares in the Company.

عملا بأحكام المادة ١٢ من تعليمات افسياح الشركات المصدرة والمعايير المحلمينية ومعايير التدقيق لسنة ٢٠٠٤ (حتى تعديلاتها في المعايير المحلمين الدارة شركة الاقبال لملاستشمار م.ع.م. ("الشركة") قد قام بتاريخ ١٩٩١/١٠ بتعيين شركة الصلطان لملاستثمار في الاوراق المالية لإشغال مقعد في مجلس الادارة علما بأن شركة السلطان للاستثمار في الاوراق المالية تملك ٥٠٠٠ سهم.

Al-Sultan for Investment in Financial Securities LLC is represented on the Board of Directors of the Company by Mr. Tamir Saced who does not own any shares in the Company whether directly and indirectly through his family members.

يمثل شركة المنطان للاستثمار في الاوراق المالية في مجلس الإدارة السيد ثامر سعيد والذي لا يملك بصورة مباشرة وغير مباشرة (من خلال أفراد عائلته) أي أسهم في الشركة.

Kindly accept our deepest respect.

وتفضلوا بقبول فاتق الاحترام، ، ،

:عن/For

شركة السلطان للاستثمار في الاوراق المالية ذمم.

:التوقيع/Signature

Name/الاسم:

تامر سعيد / Tamir Saeed

Capacity/الصفة

مدير عام / General Director

بورصة عمان الدانرة الإدارية والمالية الديسوان ١٢ عرفي ٢٠١٩ الرقم المتسلسل: ٢٠١ حرفي الرقم المتسلسل: ٢٠١ حرفي الماري